
 FORMANDEN, den 28. marts 2008 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Til Klubberne under DSqF 
 
 

Repræsentantskabsmødet den 20. april 2008 

 

Hoslagt fremsendes materiale til forårets repræsentantskabsmøde. I materialet ind-

går: 

 

• Dagsorden 

• Bestyrelsens beretning 

• Forslag til behandling på mødet 

 

Desværre må vi konstatere, at det ikke er lykkedes at få regnskabet fra revisoren 

inden fristens udløb – og regnskabet må derfor eftersendes. 

 

Denne mangel er frustrerende for os alle: 

 

• For bestyrelsen, fordi vi altid lægger meget vægt på, at fristerne i vedtægter-

ne overholdes. 

 

• For forbundskontoret, fordi bogføringen var afsluttet i god tid og bilag og bog-

føring fremsendt til revisoren så betids, at der ikke burde være problemer med 

tiden. 

 

• For de kritiske revisorer, som havde planlagt at gennemgå regnskabet allerede 

før påske. 

 

• For repræsentantskabet, fordi man ikke får adgang til det komplette materiale 

med de frister, vedtægterne fastsætter. 

 

Årsagen til problematikken er, at forbundet – som vedtaget på budgetmødet – af 

økonomiske årsager har skiftet fra vor mangeårige revisor i Odense til DIF’s revisions-

firma. På grund af DIF’s tilskudsregler kan vi forvente en årlig besparelse på omkring 

Dansk Squash Forbund 

Stadionvej 47, st.tv. 
DK-5200 Odense V 

Tel. +45 66 19 08 22 
Fax +45 66 13 01 98 
Giro 7 35 55 56 
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25.000 kr. og det er jo alt andet lige værd at tage med. Til gengæld har vi måttet 

konstatere, at det er umådeligt besværligt at få regnskabet revideret flere hundrede 

kilometer fra forbundskontoret – og oven i købet efter andre retningslinier end den 

hidtidige metode. Det har givet anledning til en række gensidige spørgsmål som er 

blevet meget tidskrævende, fordi vi oprigtig talt ofte har haft ret vanskeligt ved at få 

kontakt med den person, der udfører revisionen.  

 

Forløbet har foranlediget, at vi har bedt om, at revisionen næste år finder sted i revi-

sionsfirmaets filial i Odense.  

 

Det hjælper imidlertid ikke på den aktuelle forsinkelse. Vi beklager – og håber på for-

ståelse og accept hos såvel de kritiske revisorer som hos repræsentantskabet. 

 

Vi sender regnskabet ud så hurtigt som muligt. 

 

 
Med Venlig Hilsen 
 
 
 
 
 
 
Tom Kjærbye Larsen 
Formand DSqF 
 
 
 
 
 
 

 



Bestyrelsen 
28. marts 2008 
TKL/MS 
 
 
 
Til: Repræsentantskabet 
 - Klubber 
 - Bestyrelse 
 - m.fl. 
 
 
Hermed indkaldes, jævnfør DSqF’s vedtægter § 6, til: 

 
Ordinært Repræsentantskabsmøde 
Søndag d. 20. april 2008 kl. 13.00 

 
i Idrætten Hus, Stadionvej 50, opg. F, 5200 Odense V 
 
Der bydes på en sandwich kl. 12.15; tilmelding til dette er nødvendig. 
  
 
DAGSORDEN: 
 
1. Valg af dirigent   
 
2. Forelæggelse af bestyrelsens beretning 

- Skriftlig beretning vedlagt 
 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab 
- Revideret regnskab vedlagt; kritisk revisorrapport eftersendes. 
 

4. Behandling af indkomne forslag 
1) Ændring af vedtægter – Turneringsregler (forslag fra DSqF’s 
bestyrelse) 

 
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 
 
 Bestyrelsesmedlemmer for 2 år: 

- Tanja Bruntse Ahler er på valg og ønsker ikke genvalg 
 

 Bestyrelsesmedlemmer for 2 år: 
- Susanne Kiehn er på valg og ønsker ikke genvalg 

 
 2 suppleanter for 1 år 

Posterne er vakante. 
 

6. Valg af Appeludvalg: 
 

2 medlemmer for 2 år 
 - Jan Laursen er på valg og villig til genvalg 

 
7. Valg af revision: 

 
Statsaut. eller registreret revisor for 1 år 
Bestyrelsen foreslår KPMG som er DIF’s revisor 

 



Kritisk revisor for 2 år 
- Kjeld Feddern er på valg og villig til genvalg 
 

 Kritisk revisorsuppleant for 1 år 
- vakant 

 
8.                Eventuelt 
 
 
 
Af hensyn til bestillinger af drikkevarer og sandwich bedes tilmeldinger venligst 
foretaget til kontoret på ela@dsqf.dk eller på 66 19 08 22 snarest muligt - og 
senest mandag den 14. april. 
 
 
På gensyn i Odense. 
 
 
 
DANSK SQUASH FORBUND 
For Tom Kjærbye Larsen 
               formand 



DSqF bestyrelses forslag til vedtægtsændring – implementering af 
”turneringsmødet” i vedtægterne under § 5 og § 6. 
 
Baggrund: Bestyrelsen ønsker at det bliver mere klart for alle, hvorledes rutiner er i forhold til 
afstemning og det at stille forslag til seniorturneringssquash. Ligeledes ønskes det at få forankret 
spørgsmål om turneringssquash i repræsentantskabet og sikre rød tråd til virksomhedsplanen. Det 
har også været et ønske fra flere klubber at anliggende vedr. regler og ændringer af disse bør 
være funderet i et møde hvor alle klubber kan møde op – jf. sidste år uheldige situation omkring 
de stille ændringsforslag. 
 

§ 5 Repræsentantskabets virksomhed  

Repræsentantskabet fastlægger Dansk Squash Forbunds idégrundlag, målsætning og politik, 
og godkender:  

• Dansk Squash Forbunds vedtægter samt ændringer hertil  
• Dansk Squash Forbunds budget og Dansk Squash Forbunds virksomhedsplan  
• Dansk Squash Forbunds regnskab - Bestyrelsens årsberetning  
• Forretningsorden for Dansk Squash Forbunds Appeludvalg 
• Regler for Danmarksturneringen, Danmarksranglisten og Ledelse af individuelle 

turneringer samt ændringer hertil 

Repræsentantskabet kan efter indstilling af bestyrelsen udnævne æresmedlemmer.  

§ 6 Repræsentantskabsmøderne  

Ordinært repræsentantskabsmøde afholdes hvert år inden 1. maj, mens repræsentantskabets 
budgetmøde afholdes hvert år inden den 15. november. Møderne afholdes på en dato og et 
sted efter bestyrelsens bestemmelse. Meddelelse om mødernes afholdelse skal gives til 
repræsentantskabets medlemmer med mindst seks ugers varsel.  

Repræsentanter for en klub har kun stemmeret, såfremt klubben rettidigt har indbetalt 
kontingent til Dansk Squash Forbund i henhold til § 3, eller ikke på anden måde er i restance 
til forbundet.  

Beslutninger tages på repræsentantskabsmøderne ved almindelig stemmeflerhed. Dog kræves 
der til vedtagelse af ændringer i vedtægterne og i bestemmelserne vedrørende Appeludvalget, 
at mindst 2/3 af de tilstedeværende repræsentanter stemmer herfor. Tillige gælder særlige 
afstemningsregler, såfremt DSqF foreslås opløst, jfr. §13.  

Dagsorden for Ordinært repræsentantskabsmøde skal indeholde mindst følgende punkter:  

1.      Valg af dirigent  

2.       Forelæggelse af bestyrelsens beretning  

3.       Forelæggelse af det reviderede regnskab.  

4.       Behandling af indkomne forslag.  

5.       Valg af mindst 3 og højst 7 bestyrelsesmedlemmer for 2 år, og 2 suppleanter for 
1 år: (alle skal være medlemmer af en medlemsklub) 
- I lige år: 
1 Bestyrelsesmedlem 
Indtil 3 yderligere medlemmer 
2 suppleanter 
- I ulige år: 
Formand 



Indtil 2 yderligere medlemmer 
2 suppleanter  

6.       Valg af Appeludvalg: 
- I lige år: 
2 medlemmer for 2 år. 
- I ulige år: 
1 medlem for 2 år. 
1 suppleant for to år.  

7.       Valg af revision: 
- Statsaut. eller registreret revisor for 1 år 
 
- 1 vælges i lige år og 1 i ulige år 
- 1 kritisk revisorsuppleant for 1 år.  

8.       Eventuelt.  

Dagsorden for repræsentantskabets Budgetmøde:  

1.       Valg af dirigent  

2.       Fastsættelse af kontingent og vedtagelse af virksomhedsplan, strategi og budget 
for det kommende år  

3.       Eventuelt.  

 
Forslag, der ønskes behandlet på repræsentantskabsmøderne, skal indsendes så betids, at de 
er bestyrelsen i hænde senest fire uger før mødets afholdelse.  

Den endelige dagsorden for Ordinært repræsentantskabsmøde, bilagt bestyrelsens 
årsberetning og det reviderede regnskab, samt eventuelle indkomne forslag, skal udsendes 
senest tre uger før mødet.  

Den endelige dagsorden for Budgetmødet, bilagt bestyrelsens forslag til virksomhedsplan, 
strategi og budget og kontingent, skal udsendes senest tre uger før mødet.  

Dirigenten vælges af repræsentantskabet.  

Formanden for Dansk Squash Forbund, eller dennes stedfortræder, leder dagsordenspunktet: 
Valg af dirigent.  

Dirigenten afgør med bindende virkning alle spørgsmål angående behandlings- og 
afstemnings-metoder. Dog skal dirigenten lade foretage hemmelig afstemning ved valg af 
personer, eller i andre spørgsmål, såfremt ønske herom fremsættes af mindst én af de 
tilstedeværende repræsentanter.  

Over repræsentantskabets forhandlinger føres referat, som underskrives af dirigenten og 
referenten. Mødereferatet skal udsendes til repræsentantskabets medlemmer senest tre uger 
efter mødets afholdelse. Årsberetning, revideret regnskab og referat fra 
repræsentantskabsmøderne skal tilsendes Danmarks Idræts Forbund til orientering. 
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Bestyrelsens beretning 
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2007 – et år i sort og hvidt 

Tom Kjærbye 

 

Et tilbageblik på året 2007 efterlader en collage af erindringer om gode og dårlige ting i 

dansk squash. 

Lad mig starte med de kedelige ting – og således slutte med en række opløftende for-

hold, der forhåbentlig kan efterlade os med en optimistisk tro på fremtiden. 

2007 var året, hvor vi i forbundet så os nødsaget til at ”straffe” en spiller, der havde ført 

os alle – inklusive landstræneren – bag lyset mht. alder og skader. Senere på året duk-

kede desværre også dopingspøgelset op i dansk squashsport. Forhåbentlig vil vi ikke 

fremover opleve sådanne hændelser. 

På PR-området tog vi afsked med vort fine forbundsblad ”Let’ Please!”, som vi med rette 

havde været stolte af i bladets levetid. Vi måtte imidlertid erkende, at økonomien ikke 

kunne bære den temmelig store udgift, og portobetalingen var heller ikke populær i flere 

klubber. Vi har endnu ikke fundet en fuldgod erstatning for bladet, selv om vor nye 

hjemmeside er kommet godt på vej. Der er ganske vist fortsat nogle problemer med faci-

liteterne på hjemmesiden (data, som fortsat hentes på den gamle side o.l.) men vi har i 

hvert fald opnået, at forbundskontoret nu kan gøre siden meget mere aktuel end tidlige-

re, fordi den kan opdateres på kontoret med nyheder o.l. Men der er nok behov for en 

elektronisk erstatning for bladet, der går ud over den almindelige hjemmeside. 

Hvorfor har vi så ikke iværksat det? 

Ja, her kommer vi til et af de problemer, som jeg personligt finder alarmerende. Det er 

tilsyneladende komplet umuligt at finde personer, der vil gå ind i forbundsarbejdet. Vi er 

nødlidende med flere projektgrupper, og bestyrelsen er efterhånden reduceret til det ab-

solut minimale. Hertil kommer, at de 2 kvindelige medlemmer af bestyrelsen ikke ønsker 

genvalg, så her er virkelig tale om et nødråb! Meld jer nu under fanerne, please! 

Man kan vel derfor heller ikke påstå, at realiseringen af vores virksomhedsplan og den 

projektbaserede drift er gået som vi havde håbet. Der gik meget lang tid før vi atter fik 

taget fat på juniorgruppen – efter store diskussioner på sidste års repræsentantskabs-

møde – og vi er fortsat også svagt kørende i regelgruppen, selv om der er tilgået et en-

kelt medlem. Det bevirker, at forbundskontoret er yderst overbelastet og udfører en 

masse arbejde, der egentlig burde ligge i projektgrupperne. 

Der er dog heldigvis også emner til positivsiden. 
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På det sportslige område, der i øvrigt er dækket af Susanne Kiehn længere fremme, har 

vi fået økonomi til at engagere landstræner Fransesco Busi i mange flere timer. Det tror 

jeg, alle er glade for, og med Fransesco’s planer for fremtiden håber jeg på, at klubberne 

i endnu højere grad vil mærke hans tilstedeværelse. 

Om det primært kan tillægges landstrænerfunktionen ved jeg ikke, men det er i hvert 

fald en kendsgerning, at det danske kvindelandshold gjorde det igen: Medaljer ved euro-

pamesterskaberne. Hertil kommer, at Line Hansen på fornem vis tog fat på en stribe 

WISPA-sejre og i årets løb er avanceret til Top-30. Vi håber, at der kan kvitteres for 

Lines indsats med en støtte-ordning fra Team Danmark. Det har hun fortjent. 

Samarbejdet med Team Danmark (TD) fungerer fint. Mads Seiersen, Fransesco og Su-

sanne Kiehn har en løbende kontakt med TD bl.a. om støtteordningen for Kristian Frost, 

der er af betragtelig størrelse – men som også belaster forbundets økonomi p.g.a. krone-

til-krone princippet. Vi har imidlertid en tro på, at satsningen er velplaceret og ser frem 

til en fortsat udvikling af Kristian, der nu er trådt ind i seniorernes rækker. Og det er jo 

en udfordring. 

Det er vel også positivt, at visse juniorturneringer nu er så velbesøgt, at det kniber med 

at nå afviklingen af alle kampe på sædvanlig vis. Det har medført forskellige forsøgsord-

ninger (3-sætskampe, PAR-scoring m.v.) som i øjeblikket giver anledning til nogen uro 

blandt klubberne. Lad os håbe, vi kan finde en god løsning på dette ”luksusproblem”. 

I det forløbne år kunne vi med glæde byde ”velkommen tilbage” til OSC med et nyt, læk-

kert squashcenter i Odense. OSC har medlemsmæssigt udviklet sig flot siden da og med-

virker dermed også fint til, at DSqF i modsætning til andreidrætsforbund for første gang i 

længere tid kan konstatere en fremgang i medlemstallet på ca. 500 på landsplan. Vi må 

kæmpe for, at en sådan fremgang kan bruges til at skabe nye spillesteder landet over. I 

øjeblikket arbejdes med planer om et center i Hillerød – og vi krydser fingre for et posi-

tivt udfald af de bestræbelser. 

Det er sikkert rygtedes, at Danmark har fået tilbudt værtskabet for VM for herrer i 2009. 

Det er spændende udfordring, som der i øjeblikket arbejdes kraftigt på at forsøge at sige 

ja til – det kunne være en god reklamemulighed for vores sport. Men det kræver også 

økonomiske midler – ca. 1.7 mill. kr., som vi forsøger på at skaffe fra regering, DIF m.fl. 

Det bliver svært, og i bestyrelsen vil vi ikke påtage os arrangementet for enhver pris. Det 

må ikke belaste vores almindelige driftsregnskab – og der er også brug for menneskelige 

ressourcer, som vi endnu ikke har på plads. 

Men spændende bliver det. 
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Lad mig afslutte med at sige tak til mine bestyrelseskolleger for det forløbne år. Vi er 

ganske få om jobbet, og der må og skal flere ind i forbundsarbejdet. De få, der har væ-

ret, har gjort en god indsats, og vi kan godt være det forløbne år bekendt, synes jeg. 

Arbejdet på forbundskontoret forløber rigtig godt. Mads fungerer i rollen som kontorle-

der, idrætskonsulent, blæksprutte og meget mere, og Ela er stabil og omhyggelig med at 

tage sig af vore finanser. Endelig synes jeg, at Bonnie er faldet godt til som vores nye 

breddekonsulent, så der hviler en god stemning over forbundets daglige drift. 

Jeg vil også gerne sige tak til de – desværre alt for få – personer, der har meldt sig til de 

forskellige projektgrupper. Uklarheder i vores projektbeskrivelser har nok af og til givet 

anledning til frustrationer, men jeg håber, vi er på rette vej, og der er god grund til at 

kvittere over for dem, der har taget udfordringen op. 

Og endelig må jeg beundre tålmodigheden hos vore kritiske revisorer. Også i år er der 

problemer med at få ordentlig tid til jeres gennemgang af regnskaberne. Denne gang er 

det ikke vores skyld, men tak, fordi I påtager jer det job år efter år. 

Velkommen til årets repræsentantskabsmøde til alle. 
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Talentudvikling og elitearbejdet 

Susanne Kiehn 

 

Der er i det forløbne år arbejdet med indsatsområdet ’talentudvikling og elitearbejde med 

kvalitet’ - et indsatsområde som fortsætter i 2008.  

Et af de konkrete tiltag var at udbygge og fastholde landstræner arrangementet, hvilket 

blev opfyldt 2007 og sikret yderligere med budgetgodkendelsen for 2008. Dette var en 

væsentlig forudsætning for at få opfyldt hovedformålet med dette indsatsområde, nemlig 

at fastholde den igangværende positive udvikling på talent- og eliteområdet, og som vi i 

bestyrelsen mener er godt i gang, især på herre siden, hvor det i dag er de unge talent-

fulde spillere, som præger toppen af den danske rangliste. Det var også unge spillere og 

talentfulde juniorer, der var med til at præge det nyligt afholdte senior DM, hvor især 

herrefinalen var en gyser, da den unge Kristan Gross formåede at presse den rutinerede 

Morten W. Sørensen, så vi tilskuere på et tidspunkt troede, at det skulle lykkes for Kristi-

an at få sejren i hus og blive Danmarksmester 2008. Ser vi på EM var det også et ungt 

hold, som lykkedes at blive nr. 7 og det tegner godt for fremtiden, især hvis man skæver 

lidt til juniorsiden, hvor der er flere unge talenter på vej frem.  På dame siden har vi et 

meget stort talent, som er gået rigtig meget frem i år, og det ser ud som om den kurve 

vil forsætte, så det ønsker forbundet at støtte op om. Damerne klarede sig endnu bedre 

en herrerne ved EM, nemlig med en bronze medalje. Desværre er der ikke ligeså mange 

unge talenter på damesiden, men landstræneren gør sammen med de unge pi-

ger/kvinder et stort arbejde for at fastholde og udvikle de talenter, vi har. De unge talen-

ter og elitespillere, både voksne og juniorer, er meget dedikerede og seriøse med deres 

træning og deltagelse i turneringer, og de forstår både at have seriøs sportslig tilgang til 

squash samtidig med at de har det sjovt – det er en udvikling som landtræneren er ga-

rant for og som vi i forbundet ser meget positivt på.  

Der har i det forløbne år været åbnet mulighed for at afholde nationale ’closed PSA’ tur-

neringer, dette tiltag blev taget for at støtte de af vore spillere, som deltager i internatio-

nale turneringer – det er ikke gået helt gnidningsfrit, men formålet har været klart og 

tilslutningen fra spillere, som deltager i PSA, har da også været positiv. Ser man på hvor 

meget de pågældende har flyttet sig opad på PSA ranglisten, er det noget, som vi tænker 

at fortsætte med for fortsat at støtte vore spillere.  

Et mål har været at deltagelse i nationale / internationale turneringer skulle fastholdes 

evt. udvides. I 2007 blev de nye regler for Danmarksturneringen gennemført. Selvom det 

er for tidligt at konkludere på disse, da turneringen stadig er i gang har vi indtil videre 

kun hørt positive tilbagemeldinger, så fra bestyrelsen vil vi endnu engang sige tak til de 
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personer, som har brugt megen tid og kræfter på at skabe så gode rammer som muligt 

for de mange klubber og spillere, som deltager i Danmarksturneringen. Desværre var det 

også i forbindelse med afholdelse af samme turnering at Dansk Squash fik sin første do-

ping sag, idet en spiller blev testet positiv. Vi har i forbundet besluttet at følge op på det-

te med oplysninger i klubber, blandt trænere og ved især junior stævner.  

TD spillerstøtte har vi fået til Kristian Frost i det forløbne år, og det har og vil betyde me-

get for hans fortsatte udvikling. Forbundet er pt. i dialog med TD om en lignende støtte 

til Line Hansen, dog helst med et andet opsæt end krone til krone af hensyn til forbun-

dets økonomi.  

En af de største udfordringer i DSqF er manglen på kvalificerede lokale trænere til talent- 

og elitetræningen – ja, af trænere i det hele taget. Det er noget bestyrelsen har talt me-

get om og sammen med idrætskoordinatoren og landstræneren set på, hvad vi kan gøre 

ved det. Et af de tiltag, som landtræneren har sat i gang i det forløbne år er at udbygge 

træningssamarbejdet og netværket mellem de forskellige talent- og elitetrænere og 

landstræneren, både for at se om det kan være med til rekruttere og fastholde gode 

trænere, men også fordi vi i forbundet tror på at en koordinering og erfaringsudveksling 

blandt trænerne på sigt kan målrette og hæve kvaliteten af træningen af elitespillere og 

talenter.  

DIF/TD forberedelsesprojektet (træner/- lederkursus udvikling og klubudvikling) har vi i 

bestyrelsen brugt lidt tid på at diskutere, hvordan vi skal får ressourcer til at gå videre 

med. Vi har bedt TD/DIF om hjælp til at afklare dette med os, og forventer at have et 

møde med dem i starten af april, så vi kan få afklaret, hvordan vi kan komme videre med 

projektet. 

På junior siden har der i det forløbne år været en fremgang, som ses meget markant i 

antallet der deltagere i turneringer. Der var således i år det største antal tilmeldte til et 

junior DM nogensinde nemlig 170 i Hammerum, det er jo rigtigt dejligt og vidner om et 

engageret junior arbejde i klubberne. Det store antal tilmeldinger til JGP’erne har imidler-

tid medført et ’positivt’ problem for de mindre klubber, som gerne vil afholde et JGP. Pro-

jektgruppen for JGP reglerne vil se på dette, men indtil de ’barsler’ med en løsning har 

forbundet aftalt med de berørte klubber, at man skal prøve at finde en løsning, der både 

tilgodeser konkurrence momentet men samtidig ikke udelukker juniorer fra at deltage. 

Som nævnt tidligere har vi en del talentfulde juniorer, hvilket også var synligt ved det 

nyligt afviklede senior DM, hvor rigtig mange juniorer deltog endda både i Mester- og A 

rækken og klarede sig godt. Der har nyligt været afholdt U19 EM, hvor det hold af junio-

rer som sidste år blev nr. 4 ved U15/17 EM blev nr. 10 - en god placering i forhold til de-

res unge alder.  
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Status for breddeidrætsarbejdet 

Peter Mindegaard Møller 

I perioden fra 2006 til 2008 har breddearbejdet været koncentreret omkring servicering 

af medlemmer og klubber, samt rekruttering af nye medlemmer, alt ud fra den bredde-

idrætsaftale der er indgået mellem DSqF og DIF. 

Et af indsatsområderne har været at få flere kvindelige medlemmer i klubberne. I den 

forbindelse er der i perioden afholdt 2 deciderede rekrutteringsprojekter og 10 dametræf. 

Gennemgående har projekterne været succesrige, så det er vores håb at flere klubber 

også i den kommende periode vil benytte sig af DSqFs tilbud, så kønsfordelingen bliver 

mere ligelig. Et andet indsatsområde har været at styrke og videreudvikle ungdomsar-

bejdet, med henblik på at øge andelen af ungdomsspillere. I den forbindelse er der med-

virket i etableringen af 1 juniorafdeling, samtidig med at der er gennemført i alt 11 

squashskoler (6 i 2006 og 5 i 2007). Endvidere er der gennemført Juniorcamp begge år, 

igangsat 2 projekter hvor der samarbejdes mellem SFO og en interesseret klub, samt 

gennemført ”Et godt idrætsmiljø for børn” 2 steder. Evalueringen viser at projekterne får 

en god modtagelse, men at det ofte ikke har nogen langsigtet effekt. Et succesfuldt ung-

domsarbejde betinges af at der er kontinuerlige tilbud for de unge, hvorfor DSqF blandt 

andet er ved at færdigudvikle et børnetrænerkursus. Det er vores håb at klubberne fort-

sat tager imod de tilbud vedrørende ungdomsprojekter som DSqF tilbyder, og også selv 

kommer med forslag som kan gennemføres som yde-yde aftaler mellem klubberne og 

forbundet. 

Samtidig er der i forbindelse med den generelle servicering af klubberne gennemført 20 

klubbesøg, 3 udviklingsprojekter med fokus på børn og unge, og afviklet et lederseminar. 

I forbindelse hermed er der endvidere gennemført 11 trænerkursus I og 3 trænerkursus 

II i perioden. Tilbud om træning af medlemmer er noget af det der er med til at styrke 

fællesskabet i klubberne, hvorfor det er vigtigt at der er uddannede trænere til rådighed. 

I den forbindelse er det dels vigtigt at klubberne investerer i at få deres trænere uddan-

net, dels at de tilbud som forbundet har, er relevante. Derfor er DSqF pt. ved at gen-

nemgå træneruddannelserne, med henblik på dels at få dem gjort bedre, dels at give fle-

re interesse i at deltage i dem. 

Med udgangspunkt i ovenstående er det derfor vores håb at samarbejdet mellem klub-

berne og forbund fortsat styrkes og videreudvikles i den kommende periode, da klubber-

ne besidder viden om den regionale kultur, mens forbundet søger hele tiden at optimere 

tilbuddet til klubberne. I den forbindelse er det desuden værd at bemærke at DSqF i 

samarbejde med DIF i perioden 2006 til 2008 har effektmålt breddekonsulentordningen, 

noget der fortsætter i den kommende periode. Det vil blandt andet indebære at deltagere 
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på kurser efterfølgende vil blive bedt om at evaluere disse i et spørgeskema, hvilket vi 

hermed opfordrer alle til at gøre. 

Sluttelig har vi i perioden skiftet breddekonsulent, hvilket har betydet et farvel til Morten 

Birch Larsen og goddag til Bonnie Barr. Ved at have en breddekonsulent der har et godt 

forhåndskendskab til squashsporten håber og tror vi at det vil være muligt at udvikle den 

yderligere, samtidig med at en ny person naturligvis kommer med nye input. Det er der-

for vores håb at klubberne, der er kernen i forbundets arbejde, vil benytte breddekonsu-

lenten, og trække på de ressourcer som forbundet i den forbindelse tilbyder. 

 


